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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Támogatja-e a kormány, hogy Vas megyében a Vas 
megyei lakcímmel rendelkező állampolgárok a megye minden egyes útján ingyenesen 
közlekedhessenek?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Közösen Vas Megyéért Egyesület minden Vas megyei útfejlesztést támogat, hiszen ezek javítják
megyénk versenyképességét, illetve elősegítik a megyében élők mobilitását.

A  Vas  megyei  úthálózat  fejlesztése  érdekében  az  utóbbi  években  többször  felszólaltam  az
Országgyűlésben. A Közösen Vas Megyéért Egyesület eltökélt a kulturált közlekedés ügye iránt.
Szeretnénk elérni, hogy a Vas megyében élők az alsóbbrendű úthálózatok helyett a gyorsabb és
biztonságosabb autóutakat válasszák. Ezért egyesületünk olyan Vas megyei közlekedési struktúra
kidolgozását  kezdeményezi,  amely  lehetővé  teszi,  hogy  a  Vas  megyében  élő  polgárok  a
megyehatáron belül ingyenesen használhassák az M86-os autóutat és a hamarosan elkészülő M8-as
Körmend és Szentgotthárd-Rábafüzes közötti szakaszát.

Vas  megye  aprófalvas  településszerkezetű,  a  falvakban,  különösen  az  aprófalvakban  magas  az
öregedési  index,  a  települések  folyamatosan  zsugorodnak.  A Közösen  Vas  Megyéért  Egyesület
szeretné  elérni,  hogy a  Vas  megyei  falvakban  és  kisvárosokban javuljanak  az  életfeltételek,  az
ingyenes közlekedési rendszernek köszönhetően pedig ezek a települések is bekapcsolódhassanak a
megye  gazdasági-társadalmi  vérkeringésébe.  Az  ingyenes  közlekedési  struktúra  technikai
feltételeinek megteremtésében egyesületünk hajlandó aktív  szerepet  vállalni,  ezzel  kapcsolatban
megvannak a konkrét javaslataink.

Tisztelt Miniszter Úr!



Támogatja-e  az  Innovációs  és  Technológiai  Minisztérium,  hogy  Vas  megyében  a  Vas  megyei
lakcímmel rendelkező állampolgárok a megye minden egyes útján ingyenesen közlekedhessenek,
tekintettel arra, hogy megyénkben továbbra sincs egyetlen kilométer autópálya sem? 

Várjuk megtisztelő válaszát!
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